
Zápisnica 
zo šiesteho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Pusté Úľany 

zo dňa 26. 6. 2012 
 
 
Pozvánka a program : Priložené  
Prítomní : Podľa priloženej prezenčnej listiny  
 
1. Rokovanie piateho zasadnutia OZ obce Pusté Úľany /ďalej len „zasadnutie“/ otvorila o 17.oo 
hod. starostka obce p. Ing. D. Šimeková, ktorá privítala prítomných a predniesla návrh programu 
zasadnutia. Poslanci OZ schválili program zasadnutia.  
Hlasovania sa zúčastnili 4 poslanci. Za predložený návrh uznesenia hlasovali 4 poslanci.  
 
2. Starostka obce určila za zapisovateľa rokovania OZ A. Démutha a za overovateľov zápisnice 
p. Kašubu a p. Matúša.  
Hlasovania sa zúčastnili 4 poslanci. Za predložený návrh uznesenia hlasovali 4 poslanci.  
 
3. Zástupca starostu obce predniesol kontrolu plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia 
OZ. OZ zobralo kontrolu plnenia uznesení na vedomie.  
Hlasovania sa zúčastnili 5 poslanci. Za predložený návrh uznesenia hlasovali 5 poslanci. 
 
4. OZ si vypočulo, prerokovalo a zobralo na vedomie správu auditora k záverečnému účtu obce 
za rok 2011. 
Hlasovania sa zúčastnili 6 poslanci. Za predložený návrh uznesenia hlasovali 6 poslanci. 
 
5. OZ si vypočulo, prerokovalo a zobralo na vedomie správu hlavného ontrolóra k záverečnému 
účtu obce za rok 2011. 
Hlasovania sa zúčastnili 6 poslanci. Za predložený návrh uznesenia hlasovali 6 poslanci. 
 
6. OZ prerokovalo a schválilo záverečný účet obce za rok 2011 bez výhrad. 
Hlasovania sa zúčastnili 6 poslanci. Za predložený návrh uznesenia hlasovali 6 poslanci. 
 
7. OZ prerokovalo a schválilo kúpnu zmluvu č. 2/2012 na kúpu pozemkov p. č. 200/2 a 198 a 
rodinného domu s..č. 209, nachádzajúceho sa na pozemku p. č. 198 toho času vo vlastníctve p. 
Martiny Szaboóvej, Janette Ondríkovej, Pavla Tabačeka a Jany Dvorskej za kúpnu cenu 65.000,-
Eur + náklady za vyhotovenie návrhu zmlúv. 
Hlasovania sa zúčastnili 6 poslanci. Za predložený návrh uznesenia hlasovali 6 poslanci. 
 
8. OZ prerokovalo a schválilo odpredaj pozemku 357/78 pánu P. Baričiakovi z dôvodu hodného 
osobitého zreteľa za cenu stanovenú znaleckýmposudkom v celkovej výške 2874,3 Eur. 
Hlasovania sa zúčastnili 6 poslanci. Za predložený návrh uznesenia hlasovali 5 poslanci, jeden 
(Balážová) sa zdržal. 
 
9. OZ prerokovalo žiadosť ŠK TOP na navýšenie príspevku obce a zdôvodu krátkosti času a už 
pripravených zmien rozpočtu sa rozhodlo žiadosťou zaoberať na najbližšom rokovaní OZ. 
Hlasovania sa zúčastnili 6 poslanci. Za predložený návrh uznesenia hlasovali 6 poslanci. 
 
10. OZ schálilo zmenu rozpočtu č. 2 na základe § 14 ods. 2, písmeno b) Zákona č. 583/2004 Z.z. 
o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy. Prehľad zmien rozpočtu obce tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovania sa zúčastnili 6 poslanci. Za predložený návrh uznesenia hlasovali 6 poslanci. 
 
11. OZ prerokovalo a schválilo návrh pasportizácie dopravy v obci Pusté Úľany. 
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Hlasovania sa zúčastnili 6 poslanci. Za predložený návrh uznesenia hlasovali 5 poslanci, jeden 
(Balážová) sa zdržal. 
 
12. OZ prerokovalo petíciu sťažnosť-občanov voči kvalite pitnej vody vo verejnom vodovode a 
poverilo OcÚ vyvolaním rokovania so ZsVaK s cieľom riešenia situácie v zmysle záverov 
vyplívajúcich z rokovania 16.9.2009. 
Hlasovania sa zúčastnili 6 poslanci. Za predložený návrh uznesenia hlasovali 6 poslanci. 
 
13. Starostka obce informovala OZ o liste štátneho tajomníka p. Nižňanského vo veci ÚPO. Ing. 
Halmeš požiadal o osadenie tabule zákaz sypania smetí v lokalite Topolky a upozornil na 
nedostatok odpadových košov v lokalite Poros. Starostka obce informovala OZ o sťažnostiach 
občanov na vypínanie verejného osvetlenia v noci. OZ prerokovalo sťažnosti neprijalo návrh 
ponechať osvetlenie po celú noc. Hlasovania sa zúčastnili 6 poslanci. Za predložený návrh 
uznesenia hlasovali 3 poslanci, jeden (Démuth) sa zdržal, 2 (Halmeš, Balážová) boli proti. 
 
14. Zástupca starostu poďakoval za zámer vyhĺbenia odvodňovacích priekop pri škole ale 
požiadal o ich úpravu tak, aby plnili svoju funkčnosť (zníženie krajnice) a zároveň neohrozovali 
účastníkov cestnej premávky. Zároveň opätovne požiadal OcÚ zaslaním žiadosti o opravu 
križovatky Hlavná-Pavlická na VUC TTSK. Z. Balážová upozornila na potrebu dodržiavania 
záverečných hodín prevádzky Loft baru. Ing. Halmeš pri príležitosti konca šk. roka požiadal OcÚ 
poďakovaním sa ZŠ za jej činnosť.  
 
15. OZ prerokovalo návrh na stanovenie ceny stočného pre likvidáciu odpadových vôd v obecnej 
kanalizácii. Ing. Čambál navrhol prijať cenu 1 Euro za m3. Poslanci jeho návrh neprijali. 
Hlasovania sa zúčastnili 6 poslanci. Za predložený návrh uznesenia hlasovali 3 poslanci, jeden 
(Démuth) sa zdržal, 2 (Halmeš, Balážová) boli proti. Ing. Halmeš navrhol cenu 1,25 za m3. 
Hlasovania sa zúčastnili 6 poslanci. Za predložený návrh uznesenia hlasovali 2 poslanci, jeden 
(Démuth) sa zdržal, 3 (Čambál, Kašuba, Matúš) boli proti. OZ napokon schválilo návrh p. Z. 
Balážovej na cenu stočného 1,1 Eura/m3. Hlasovania sa zúčastnili 6 poslanci. Za predložený 
návrh uznesenia hlasovali 4 poslanci, jeden (Démuth) sa zdržal, 1 (Čambál) bol proti. 
 
16. OZ prerokovalo a schválilo smernicu o užívaní a parkovaní obecného osobného vozidla. 
Hlasovania sa zúčastnili 6 poslanci. Za predložený návrh uznesenia hlasovali 6 poslanci. 
 
17. Starostka obce informovala OZ o stavoch na účte a o stave riešenia situácie s pánom M. 
Mrvom. 
 
18. OZ prerokovalo a zobralo na vedomie výsledok verejného obstarávania na výstavbu chodníka 
pri soche sv. J. Nepomuckého a odsúhlasilo zmluvu o dielo s výhercom: spol. Cambal s.r.o. v 
celkovej výške 14.144 Eur.  
Hlasovania sa zúčastnili 6 poslanci. Za predložený návrh uznesenia hlasovali 6 poslanci. 
 
19. OZ prerokovalo a schálilo zmluvu o dielo na zaobstaranie verejného obstarávania ďalšej fázy 
výstavby kanalizácie v našej obci.  
Hlasovania sa zúčastnili 6 poslanci. Za predložený návrh uznesenia hlasovali 6 poslanci. 
 
20. P. Huňavý upozornil na odkrytý kanál v lokalite Poros (Ing Halmeš sa zaviazal vyriešiť), p. 
Pišiová sa informovala o podmienkach obstarávania osobného vozidla, plánoch výstavby 
detdského ihriska, chodníkov, príčinách nevyužívania aktivačných prác na odstraňovanie špiny v 
celej obci, upozornila na nízku kvalitu zvuku pri hlásení správ miestneho rozhlasu, okolnostiach 
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objednania drvičky a dištancovaní sa od petičnej akcie za odvolanie starostky. M. Farkaš 
upozornil na potrebu riešenia situácie p. Kardelisa, konzumujúceho alkohol v strede obce, p. 
Ďurčová sa spýtala na kontrolovanie VZN o čistote, p. Matúšová požiadala o informačnú tabuľu 
na kompostovisku a upozornila na neporiadok pri výkopových prácach na cintoríne. P. Huňavý 
sa informoval o odsávaní pachov v ošípárni na Porosi a vyjadril sťažnosť na rýchlu jazdu obsluhy 
fekálu po obci. P. Bulavčiak informoval o úspechoch žiakov vo futbale, vyjadril nevôľu nad 
opomenutím ich výsledkov v obecnom časopise (čo starostka vysvetlila kompetenciami Ing. 
Kašubu zodpovedného za športovú rubriku) a vyjadril názor o nehospodárnosti využívania 
verejných financií na obecný časopis v danej forme.  
 
21. Starostka obce poďakovala všetkým zúčastnením za aktívnu účasť a ukončila šieste 
zasadnutie OZ. 
 
V Pustých Úľanoch dňa 26. 6. 2012  
 
 

Overovatelia:  
 
Ing. Drahotína Šimeková                                                                  ______________________  
starostka obce Pusté Úľany                                                                  

 ______________________ 


